
Referat fra bestyrelsesmøde d. 31.10.22 i afd. 300 


Hanne, Marianne, Børge, Jan , Karina ( referent) Lotte og Robert deltog.


1	 Referat fra sidst blev godkendt


2	 Der er givet afdeling 301 tilladelse til at leje Slap `A til ekstraordinær 	 	
	 afdelingsmøde. Vilkår og regler på lige fod med afd. 300.


3	 Aktivitetsudvalget holder fast i at mødes hver onsdag kl 10.00 i Slap `A 	
	 til hygge, gåture m.m. Ellers holdes der pause med selve møderne til 		
	 efter jul p.g.a. manglende tilslutning fra øvrige beboer. Udvalget ønsker 	
	 fortsat gode ideer !


4 A 	 Mortensaften er der 20 tilmeldte, og bestyrelsen glæder sig til at se 	 	
	 beboerne.

   B	 Småkagebagning på Lindbjergskolen  d. 19.11: indbydelsen er på vej 	
	 

   C	 Julehygge d. 03.12: indbydelsen er på vej.

	 

5	 Aktivitetsrapport gennemgået. Der er besluttet at fjerne de grønne 	 	
	 skraldespande v. opgang 217 0g 219 som forsøg. Punktet var på 	 	
	 afdelingsmødet.


6	 Der er fundet en død rotte i kælderen i blok 3. beboerne opfordres til at 
	 lukke kælder vinduer. Eller kontakte ejendomsfunktionæren for at få 	 	
	 hjælp til dette.

	 

	 Der har været henvendelse fra en beboer vedr. vaskemaskine nr. 4 og 	
	 tørretumbler nr 6. Vaskemaskinen lyder som om lejere er ved at gå , og	
	 der opleves konstant problemer med tørretumbler nr.6. Der har været 	
	 teknikker på fredag d. 28.10 . Desuden er prisen ikke sat op som 	 	
	 vedtaget på afdelings mødet Formanden følger op på om det nu er i 		
	 orden.

	 

	 Så er der problemer med at lys ofte er tændt om natten, i ejendoms-	 	
	 funktionærenes kælderrum under blok 1. Ligsom der ofte er lys på 	 	
	 kontoret om natten, til trods for at sensoren er ændret. Der er også tit 	
	 lys tændt i vaskekælderen. Alle opfordres til at huske at slukke lyset.


	 Der er talt om at det lugter af gammel klorin i opgangene efter 	 	 	
	 gulvvask. Det er ikke hensigtsmæssigt. Desuden er det meget unge 	 	
	 ππpiger der udføre det, samt en opgang er glemt i 2 uger. Formanden 	
	 	 følger op.




	 Der blev talt om at jule rengøringen er besluttet på et afdelingsmøde, 	
	 så det derfor ikke kunne sparres væk. Der foreligger ikke noget på 	 	
	 skrift vedr . dette så derfor er der pause i år og så kan det tages på 	 	
	 afdelingsmøde igen i 2023.


7	 Der er kommet flere medlemmer i vores facebook gruppe.


8	 Næste møde d. 21.10.22 kl 18.00


9	 Evt : 

	 Der er fyraftens møde for bestyrelsesmedlemmer i hele område 	 	
	 øst i Slap ` A d. 08.11. 


	 Der spørges til om der kan blive fejet under risten ved trappen, ved 	 	
	 indgangs døren. Der er glat af blade



